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פרופ' זכי שלום על מעורבות ארה"ב: אני לא חושב שזה נכון. אני לא חושב שזה רצוי לישראל

שארצות הברית תתערב בזה משום שיש לזה מחיר בסופו של דבר. בסופו של דבר שאתה נזקק

הסכם של  לסוג  להגיע  יכולים  האמריקאים  צורה.  באיזושהי  מחיר  ממך  דורש  הוא  למישהו 

קנה. על  איראן  עבור  הגרעינית  האופציה  את  שישאיר 

עכשיו, בשלב הזה לפחות, יש לנו אופציה. אנחנו לא צריכים לבקש וצריך לנצל את זה ולא לערב

את ארצות הברית.

הראיון המלא התקיים בקול ברמה, בתאריך 15.062025.
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